
 
Skrivelse gällande stadens brygga i Kuggviken, Korpo 
 
Skärgårdsnämnden 19.06.2023 § 41    
427/10.03.01.01/2023    
 
Beredare Turismchef Benjamin Donner, tfn 040 483 8282 
 fornamn.efternamn@pargas.fi 

 
En skrivelse om bryggan i Kuggviken i Korpo har lämnats in till 
skärgårdsnämnden. Korpo kommun köpte 1954 marken för att kunna bygga en 
brygga för dem som är fastboende på holmar utan fast förbindelse. I anslutning 
till bryggan reserverades bilplatser för dem som bor på holmarna. Senare har 
också Korpo FBK:s brandbåt legat vid bryggan. 
 
Pargas stad ska riva bryggan i Kuggviken och uppföras en ny, utan platser för de 
fastboende på holmarna. 
 
Enligt skrivelsen har de skärgårdsbor som haft sina båtar vid bryggan och som 
berörs av detta inte hörts. De har varit i kontakt med staden och fått beskedet att 
de ska bevisa att dessa båtplatser ännu har använts för det ursprungliga 
ändamålet.  
 
Avsändarna anser att bryggan ända sedan sin tillkomst använts av skärgårdsborna 
och att de tillräckligt kan påvisa att det finns behov av detta. De anser att staden 
måste se till att ett tillräckligt antal båtplatser reserveras för fastbosatta på 
holmarna samt att det reserveras plats även för lastning och lossning av varor 
såsom det tidigare har varit. 
 
Skrivelsens avsändare påpekar att det är en förutsättning för att kunna leva och 
bo på holmarna att man har en förbindelse till fastlandet i form av en brygga och 
parkeringsplats. De hänvisar även till skärgårdslagen.  
 
Avsändarna önskar att skärgårdsnämnden sätter sig in i ärendet och tar ställning 
till hur det ska lösas. 
 

Kompletterande material Skrivelse gällande Kuggviks brygga i Korpo, med bilagor 
  
Föredragande Turismchef Benjamin Donner, tfn 040 483 8282 
 fornamn.efternamn@pargas.fi 

 
Beslutsförslag Ordförande föreslår hänvisande till Korpo kommunalfullmäktiges beslut 

25.10.1954 § 146, att frågan utreds på ett sätt som gagnar alla parter.  
Samtidigt föreslås en utredning om vilken hyra som skulle behövas för underhåll 
av båtplatserna. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Nämnden beslöt även föreslå att en bilplats per fastighet, samt två gemensamma 
gästbilplatser reserveras i anslutning till bryggan. 
 
Ärendet överförs till sektionen för tekniska stödtjänster. 

 
Delgivning Jonna Laitinen, sektionen för tekniska stödtjänster, tekniska chefen, 

samhällsingenjören 
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